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Darłowo, dnia 29 września 2022 roku 
 

 

 

BR.0002.11.2022   

 

 

Protokół Nr LVI/2022 

z LVI sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 29 września 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
 

Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 10
00

, a zakończył o godzinie 11
20

. 
 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 

/Lista obecności Radnych na posiedzeniu LVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 29 września 

2022 roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 

 

W sesji udział również wzięli Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
 

/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo; 

Pani Joanna Stępień – Radca Prawny; 

Pani Izabela Sielska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa; 

Pan Tomasz Gondek – Prezes Zarządu GZUP Sp. z o. o. w Krupach; 

Pan Przemysław Pociecha – Komendant Straży Gminnej. 

 

/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 

sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 



Strona 2 z 38 

 

Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę. 
W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych, głosując: 
14 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący (Radny Wiesław Moskwa) 

 

Przewodniczący powołał na protokolantkę panią Iwonę Kowalską. 

 

 

 

Ad.2.  

Ustalenie  porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali 

wraz z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.   

 

/Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na LVI Sesję Rady Gminy Darłowo. 

Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodniczący poinformował, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy                                   

o samorządzie gminnym otrzymał od Wójta Gminy Darłowo dwa wnioski o wprowadzenie do 

porządku obrad kolejnych projektów uchwał:  

1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo. DRUK Nr 17/2022
LVI

 

2) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo. DRUK Nr 18/2022
LVI

 

3) w sprawie  zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok; Druk Nr 19/2022
LVI

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-

2029; Druk Nr 20/2022
LVI

 

 

/Wnioski o zmianę porządku obrad stanowią załączniki nr 5 i nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze wnioski do porządku obrad?  

Nikt wniosków nie zgłosił.  

 

Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 

głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad sesji zgłoszonych projektów uchwał.  

 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo;                                          

Druk Nr 17/2022
LVI

 było  

15 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących,  

czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo;                                          

Druk Nr 18/2022
LVI

 było  

15 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących,  

czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    

 

 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Darłowo na 2022 rok; Druk Nr 19/2022
LVI

 było  

15 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących,  

czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    

 

 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-2029; Druk Nr 20/2022
LVI

 było  

15 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących,  

czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    

 

 

Przewodniczący powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji po przyjętych zmianach 

przedstawia się następująco: 

 

Punkt 27 otrzymuje brzmienie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2022
LVI

 

 

Punkt 28 otrzymuje brzmienie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 18/2022
LVI

 

 

Punkt 29 otrzymuje brzmienie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok. 

Druk Nr 19/2022
LVI
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Punkt 30 otrzymuje brzmienie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Darłowo na lata 2022-2029. Druk Nr 20/2022
LVI

 

 

Punkt 31 otrzymuje brzmienie: 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Punkt 32 otrzymuje brzmienie: 

Zakończenie sesji. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad                             

z wprowadzonymi zmianami: 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych głosując: 

15 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji wraz ze zgłoszonymi zmianami, 

0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących.  

 

Pan Przewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że porządek sesji został 

przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołów: 

- z LIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 15 lipca 2022 roku, 

- z LIV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 11 sierpnia 2022 roku,  

- z LV sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 26 sierpnia 2022 roku.  

 

Przewodniczący poinformował, że protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt 

nie zgłosił uwag do tych protokołów, wobec czego zarówno Przewodniczący jak i 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo podpisali te protokoły bez uwag.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad. 4. 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        

z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że wita bardzo serdecznie 

na dzisiejszej sesji. Pan Wójt powiedział, że poza dzisiejszą sesją mamy wiele innych 

ciekawych spraw i dlatego będziemy prosić o przerwę, ponieważ wraz z radnymi panem 

Mirosławem Gałuszkiewiczem i panem Bogdanem Herbeciem będą musieli udać się do 

Starostwa Powiatowego. Ze względu na to, że ma mało czasu, informuje, że sprawozdanie 

dostępne będzie w Biurze Rady. Pan wójt wymienił najważniejsze informacje.  

 

W dniu 26 lipca 2022 roku Wójt spotkał się z Panem Starostą Sławieńskim, Radą 

Sołecką Cisowo i Radą Sołecką Kopań, z Panem Arturem Szaryczem Radnym Rady Powiatu 

w Sławnie w sprawie wniosku złożonego przez Starostę w sprawie drogi do Funduszu Dróg 

Lokalnych i dokumentacji, która jest wykonywana przez Starostwo. Oczywiście kontynuacją 

było spotkanie, które odbyło się już w Powiecie, gdzie ta dokumentacja – chociaż jeszcze nie 

zatwierdzona pozwoleniem na budowę – została pokazana mieszkańcom. Wniosek jest 

procedowany, także miejmy nadzieję, że to wszystko będzie miało szczęśliwy koniec.  

 

Pan wójt powiedział, że właśnie spotkał się z radnym Mirosławem Gałuszkiewiczem i 

radnym Bogdanem Herbeciem w sprawie także drogi powiatowej, która prowadzi od Jeżyc 

przez Nowy Kraków do Słowina. Tutaj po raz kolejny Starostwo Powiatowe wystąpiło o 

przekazanie tej drogi Nadleśnictwu celem wyłączenia jej z użytkowania. Tutaj się nie 

zgadzamy, dlatego opinia wójta była opinią negatywną. W opinii wymienionych jest wiele 

czynników z jakiego powodu. Między innymi dlatego, że droga ta prowadzi przez 

miejscowość Nowy Kraków, czyli de facto trzynastu mieszkańców byliby pozbawieni drogi 

publicznej. Pan wójt powiedział, że dzisiaj wraz z radnymi pojedzie w tej sprawie do Powiatu 

i będą w jakiś sposób przekonywać Radę Powiatu, żeby zmieniła w tej sprawie zdanie. Pan 

wójt powiedział, że również takie spotkanie z panem radnym Mirosławem Gałuszkiewiczem i 

panem radnym Bogdanem Herbeciem oraz z Sołtysami miał w dniu 2 września 2022 roku w 

sprawie tej drogi. Pan wójt powiedział, że ta decyzja była poprzedzona pewnymi 

konsultacjami także w sołectwach przy okazji zebrań sołeckich w Jeżycach i w Sławonie. Ten 

temat był poruszony        i mieszkańcy jak najbardziej zgadzają się, żeby ta droga nie stała się 

własnością Nadleśnictwa.  

 

W dniu 27 lipca 2022 roku pan Wójt wraz z panią Skarbnik uczestniczyli w spotkaniu 

w Regionalnej Izbie Obrachunkowej w sprawie spłaty zadłużenia gminy i tutaj uzyskali 

potocznie mówiąc zielone światło i tego zadłużenia na dzień dzisiejszy gmina nie posiada.  

 

W dniu 2 sierpnia 2022 roku w Gospodarstwie Rybackim w Mielnie pan wójt miał 

spotkanie z właścicielem tego gospodarstwa w sprawie zakupu działki od Gospodarstwa w 

Bukowie Morskim na Przystań Żeglarską. Pan wójt powiedział, że czekamy na wyceny. 

Właściciel jest zdeterminowany sprzedać całość. Gmina nie wie, czy będzie w stanie wykupić 

całość tego terenu.  

 

W dniu 22 sierpnia 2022 roku odbyło się spotkanie dotyczące wysypiska śmieci w 

Gwiazdowie. Mamy tam jeden udział w spółce sławieńskiej.  Umowa partnerstwa kończy się 

i mamy pewne sugestie. Dlatego się spotykamy z prezesem tej spółki i takie spotkanie 
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odbędzie się jeszcze w przyszłym tygodniu w celu wypracowania porozumienia, które w jakiś 

sposób ma zabezpieczyć interesy Gminy Darłowo.  

 

Pan wójt powiedział, że wczoraj odbyło się bardzo sympatyczne spotkanie na ulicy 

Letniskowej w Dąbkach, gdzie został przekazany plac budowy. Ta ulica prowadząca do 

Morza Bałtyckiego będzie przebudowana przez inwestora zewnętrznego czyli firmę, która 

buduje apartamenty. Ulica została poszerzona. Grunty, które zostały przekazane na 

poszerzenie tej ulicy także przekazał w formie darowizny na rzecz gminy.  

 

Pan wójt powiedział, że było szereg spotkań. Najważniejsze to są zebrania sołeckie. 

Dzisiaj odbędą się dwa ostatnie zebrania sołeckie w Sołectwach Stary Jarosław i Nowy 

Jarosław. Pan wójt podziękował bardzo za te wszystkie zebrania, które odbyły się dotychczas. 

Pan wójt uczestniczył we wszystkich tych zebraniach z wyjątkiem czterech zebrań, dlatego 

przeprasza za to i wyjaśnia, że czasami inne czynniki zewnętrzne i rodzinne powodują, że 

czasami te plany musi zmienić. Pan wójt pochwalił Sołtysów oraz Rady Sołeckie za to, że 

zebrania sołeckie są przygotowane. W jakiś sposób te fundusze sołeckie już wcześniej są 

proponowane przez Rady Sołeckie i idzie to w sposób dla nas zadowalający. Pan wójt 

powiedział, że zawsze z nim uczestniczą w tych zebraniach pracownicy Urzędu: Pan Janusz 

Sobieraj. Pani Izabela Sielska, Pan Rafał Kunysz, Pani Violetta Bonk a także Prezes Sp. z o.o. 

Pan Tomasz Gondek. Pan wójt podziękował im za to, że go wspierają i służą pomocą 

merytoryczną. W wyniku tych zebrań wiele uwag jest zgłaszanych do gminy, które 

zapisujemy i staramy się je wykonać. Nie tylko sam podział środków sołeckich ale te zebranie 

są takimi zebraniami z samorządem, gdzie zgłaszane są uwagi i my pomagamy je realizować.  

 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan wójt przedstawił jeszcze kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do 

dyspozycji na rachunku podstawowym wynoszą 1 983 408,85 zł. Mamy założone lokaty na 

24 000 000,00 zł. Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach mamy 937 747,24 zł, w tym 

faktury za usługi i zakupy 796 158,24 zł i składki ZUS od wynagrodzeń 141 589,00 zł.  

 

/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 

Na tym punkt zakończono.    

 

 

 

Ad. 5.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 

sesjami. 

  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na ostatnich sesjach, 

które odbyła się w dniu 15 lipca 2022 roku, 11 sierpnia 2022 roku i 26 sierpnia 2022 roku  
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Rada Gminy Darłowo podjęła łącznie 9 uchwał. Wszystkie te uchwały zostały przekazane 

organom nadzoru czyli Wojewodzie Zachodniopomorskiemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Koszalinie. Pan Wójt powiedział, że uchwały rady Gminy są badane także 

przez Prokuraturę, która zgłasza także szereg uwag. Wobec przedmiotowych uchwał te dwa 

organy nadzoru jak wojewoda i RIO nie stwierdziły naruszeń prawa, wobec czego uchwały 

zostały przekazane do jednostek i pracowników w celu realizacji.  

 

/Określenie sposobu realizacji uchwał stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Ad.6. 

Interpelacje Radnych.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje?  

Nikt z radnych się nie zgłosił.  

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad. 7.  

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski złożone na LIII sesji oraz w okresie między 

sesjami. 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy 

sesjami od 15 lipca do 28 września radni złożyli jedną interpelację a sołtysi pięć wniosków. 

Na interpelacje i wnioski odpowiedziano udzielono odpowiedzi w ustawowym terminie i 

przekazano radnym i sołtysom. 

 

/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
 

Na tym punkt zakończono.     

 

 

 

Ad. 8.  

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 

sesjami.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 

działalności w okresie między sesjami.  

 

/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.   

Pan Przewodniczący powiedział, że ogłasza teraz .. i nie dokończył zdania.  

 

Pan Wójt przypomniał panu Przewodniczącemu o uroczystości mianowania 

nauczycieli.  

 

Pan Przewodniczący powiedział, że teraz oddaje głos panu Wójtowi, ponieważ 

przejdziemy do uroczystego mianowania nauczycielskiego.  

 

Pan Wójt powiedział, że taka uroczystość nie może się odbyć tylko w obecności wójta 

i radnych. To jest doniosła i ważna chwila dla tych osób, które te mianowania uzyskały.  

 

W związku z powyższym w tym momencie odbyło się uroczyste nadanie stopnia 

awansu zawodowego pani Annie Lepak i pani Wioletcie Noworolnik – dwóm nauczycielkom 

ze szkół prowadzonych przez Gminę Darłowo. Obie panie podniosły swoje kwalifikacje 

zawodowe i obie uczą w Szkole Podstawowej w Dąbkach. Zdały wzorowo egzamin na 

nauczyciela mianowanego. Pan Wójt powiedział, że obowiązkiem naszym jest usłyszeć jak 

Panie nauczycielki ślubują.  

 

Pan Wójt odczytał ślubowanie: „Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela, 

wychowawcy i opiekuna młodzieży, dążyć do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej, 

kształcić i wychowywać młode pokolenie w duchu umiłowania Ojczyzny, tradycji 

narodowych, poszanowania konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej.” 

 

 Pani Anna Lepak powiedziała: „Ślubuję”. 

Pani Wioleta Noworolnik powiedziała: „Ślubuję”. 

  

Na sali obrad rozległy się oklaski. 

 

Pan Wójt wręczył paniom akty nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego, wręczył bukiety kwiatów i powiedział, że panie oprócz tego, że są młodymi, 

sympatycznymi nauczycielkami, to przede wszystkim są fajnymi osobami, które uczą naszych 

dzieci w szkole w Dąbkach i życzył im dalszych sukcesów.   

 

Na tym zakończono uroczystość.  

 

 

Ad.9.  

TRYBUNA OBYWATELSKA. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Przy tym Przewodniczący powiedział, że jeżeli tak, to zaprasza do mównicy i 

włączenie mikrofonu. 

 Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
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Na tym punkt zakończono.  

 

Ad.11.  

Czas dla samorządu. 

 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? 

W tym punkcie głos zabrali:  

 

Pan Tomasz Urbański Sołtys Sołectwa Wicie powiedział, że w imieniu społeczności 

Wickiej chciałby podziękować za współdziałania z nimi i umożliwienie im współdziałania z 

urzędem choćby przy organizacji Dni Gminy Darłowo, które odbyły się po raz kolejny w 

Wiciu. Mówca powiedział, że wydział promocji bardzo owocnie wspomagał. Sołtys także 

dziękował za tablice, na których mogli wywieszać plakaty. Mówca dziękował również za 

trzykrotny wywóz w tygodniu odpadów, bo to się sprawdziło i to był bardzo dobry pomysł.  

Pan Sołtys powiedział, że teraz chciałby powiedzieć o pomyśle społeczności a 

mianowicie chcieliby takie serduszko do magazynowania nakrętek plastikowych. Mówca 

powiedział, że jeżeli to wszystko ma sensowne przełożenie na wspomożenie no to ma to sens. 

W wielu miejscach są ustawiane takie pojemniki. Gdyby to nie był wielki koszt to bardzo 

prosi o możliwość postawienia takiego serduszka w miejscowości Wicie.   

 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Nikt się już nie zgłosił.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Pan Wójt upoważnił Panią Sekretarz do reprezentowania go podczas dzisiejszej sesji        

i przedstawiania projektów uchwał.  

 

Pan Wójt wraz z radnym Mirosławem Gałuszkiewiczem  

i radnym Bogdanem Herbeciem opuścili obrady dzisiejszej sesji  

udając się do Rady Powiatu w Sławnie  

na posiedzenie komisji Gospodarczej  

w sprawie drogi powiatowej Jeżyczki – Nowy Kraków – Słowino. 

 

Od tego momentu kworum wynosiło 13 radnych. 

 

 

 

Ad.11.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Darłowo na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029”. Druk Nr 1/2022
LVI 
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/projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Darłowo na lata 2022-2025 z 

perspektywą do roku 2029” stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przekazała głos pani 

Izabeli Sielskiej Kierownikowi Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska                               

i Rolnictwa.  

 

Pani Izabela Sielska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Izabela 

Sielska powiedziała, że program ten jest dokumentem strategicznym, który opracowywany 

jest raz na cztery lata. W związku z tym, że w tym roku się skończył ten okres obowiązywania 

poprzedniego dokumentu podejmujemy nowy na kolejne cztery lata. Treść tego programu 

była omawiana ostatnio na komisji. Była tu decyzja na ten temat. Mówczyni powiedziała, że 

jeżeli są pytania to na nie odpowie.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Darłowo na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029” stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Darłowo na lata 

2022-2025 z perspektywą do roku 2029” stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Darłowo na 

lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029” stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Darłowo na lata 2022-2025 

z perspektywą do roku 2029”: 
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Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Darłowo na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029”. 

 

/Uchwała Nr LVI.545.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Darłowo na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029” stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za 

pomnik przyrody w granicach administracyjnych Gminy Darłowo. Druk Nr 2/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za pomnik przyrody w granicach 

administracyjnych Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że znosi się status pomnika 

przyrody ustanowionego dla drzewa lipa drobnolistna zlokalizowanego na cmentarzu                                  

w miejscowości Domasławice. Zniesienie statusu pomnika przyrody następuje z uwagi na zły 

stan fitosanitarny drzewa oraz całkowitą utratę wartości przyrodniczych. Planuje się wycinkę 

przedmiotowego drzewa na cmentarzu w miejscowości Domasławice. W związku z 

powyższym przedkłada się proponowany projekt uchwały pod obrady sesji i wnosi o 

podjęcie.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za pomnik 

przyrody w granicach administracyjnych Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 



Strona 12 z 38 

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za pomnik przyrody w 

granicach administracyjnych Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za pomnik przyrody w granicach 

administracyjnych Gminy Darłowo: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za pomnik 

przyrody w granicach administracyjnych Gminy Darłowo. 

 

/Uchwała Nr LVI.546.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zniesienia formy ochrony z drzew uznanych za 

pomnik przyrody w granicach administracyjnych Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 

2012-2027. Druk Nr 3/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną                   

i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że przedmiotowa uchwała będzie 

podejmowana wraz z autopoprawką i po dokonaniu autopoprawki uchwała nosi brzmienie: 

„Uchwała Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-

2027.”  

W § 1. przedmiotowej uchwały również dokonuje się autopoprawki w skutek czego                    

§ 1. nosi brzmienie: „Uchwala się aktualizację założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
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energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 stanowiącą 

załącznik do niniejszej uchwały.”  

Ponadto pani Sekretarz poinformowała, że Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

w Szczecinie uzgodnił, iż dla Projektu aktualizacji Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 istnieje 

możliwość odstąpienia od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.  

Jednocześnie pani Sekretarz poinformowała, że Wójt Gminy Darłowo zawiadomił                         

o wyłożeniu do publicznego wglądu Projektu aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia                          

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027. 

Dokument był wyłożony do publicznego wglądu w Urzędzie Gminy Darłowo w okresie od                   

11 maja do 31 maja bieżącego roku. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne uwagi ani 

wnioski.  

Jednocześnie mówczyni poinformowała, że projekt aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-

2027 uzyskał pozytywną opinię Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 16 

maja 2022 roku. W związku z powyższym zasadne jest przyjęcie przedmiotowej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący powiedział, że to jest projekt ogólnorozwojowy dla Gminy 

Darłowo.  

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna 

wraz z autopoprawką.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna wraz z autopoprawką.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu/ 

 

 

Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna wraz z autopoprawką.  

 

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 wraz z autopoprawką: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027. 

 

/Uchwała Nr LVI.547.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Darłowo na lata 2012-2027 stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.     

Druk Nr 4/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy zaliczenia do 

kategorii dróg gminnych dróg o znaczeniu lokalnym nie zaliczanych do innej kategorii 

stanowiących uzupełnienie sieci dróg służących miejscowym potrzebom. Są to cztery drogi 

zlokalizowane w obrębie ewidencyjnym Cisowo i są one zlokalizowane na następujących 

działkach: działka nr 284, działka nr 281, działki nr 282 i 283 oraz ostatnia droga 

zlokalizowana jest na działce nr 278. Propozycja Gminy Darłowo w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych została pozytywnie zaopiniowana przez Zarząd Powiatu w 

Sławnie.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

/Uchwała Nr LVI.548.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.     

Druk Nr 5/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 

protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy zaliczenia do 

kategorii dróg gminnych drogi o znaczeniu lokalnym nie zaliczanej do innej kategorii 

stanowiącej uzupełnienie sieci dróg służących miejscowym potrzebom. Uchwała dotyczy 

drogi położonej w miejscowości Kopań na działce nr 320.  Propozycja Gminy Darłowo w 
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sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w miejscowości Kopań została 

zaopiniowana pozytywnie przez Zarząd Powiatu w Sławnie.  

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi 

załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

/Uchwała Nr LVI.549.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.16.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 6/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 34 do 

niniejszego protokołu/  
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Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że przedmiotowa uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo, położonej w obrębie ewidencyjnym Zakrzewo 

oznaczonej jako działka nr 204. Służebność będzie ustanawiana na rzecz Energii Operator i 

dotyczy projektowanych urządzeń tj. szafki pomiarowej na tej działce.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 36 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.550.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Ad.17.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 7/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 38 do 

niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że przedmiotowa uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Darłowo, położonych w obrębie ewidencyjnym Dąbki 

oznaczonych numerem  geodezyjnym 138/1 oraz 146/14. Służebność będzie ustanawiana na 

rzecz Energii Operator          i dotyczy projektowanych urządzeń energetycznych linii 

kablowej na działce 138/1 oraz 146/14 w obrębie ewidencyjnym Dąbki.  

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 40 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 

załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
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13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.551.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.18.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 8/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 43 do 

niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo, położonej w obrębie ewidencyjnym Gleźnowo oznaczonej numerem 

geodezyjnym 145. Służebność będzie ustanawiana na rzecz Energii Operator i dotyczy 

projektowanych urządzeń energetycznych – konkretnie linii kablowej o długości 135 metrów 

bieżących.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 45 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.552.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.19.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 9/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 47 do 

niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo położonej w obrębie ewidencyjnym Kopań, oznaczonej numerem 

geodezyjnym 335. Służebność będzie ustanawiana na rzecz Energa Operator i dotyczy 

projektowanych urządzeń energetycznych linii kablowej o długości 8 metrów bieżących na 

działce w obrębie ewidencyjnym Kopań.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 49 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.553.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

 

Ad.20.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 10/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 51 do 

niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo, położonej w obrębie ewidencyjnym Cisowo, oznaczonej numerem 

geodezyjnym 281. Służebność będzie ustanawiana na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa. 

Służebność dotyczy projektowanego gazociągu średniego ciśnienia o długości 87 metrów 

bieżących.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 53 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.554.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.21.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 11/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 55 do 

niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo, położonej w obrębie ewidencyjnym Domasławice, oznaczonej 

numerem geodezyjnym 271. Służebność będzie ustanawiana na rzecz Energa Operator i 
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dotyczy projektowanych urządzeń elektroenergetycznych tj. linii kablowej o długości 161 

metrów bieżących w obrębie ewidencyjnym Domasławice.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 57 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.555.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.22.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu. Druk Nr 12/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 59 do 

niniejszego protokołu/  
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Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu na okres 30 lat nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Darłowo, oznaczonych w rejestrze gruntów jako działki nr 

276/2 w obrębie ewidencyjnym Krupy, 284 w obrębie ewidencyjnym Krupy, 401 również w 

obrębie ewidencyjnym Krupy oraz 188/1 w obrębie ewidencyjnym Sińczyca. Służebność 

będzie ustanawiana na rzecz Asta-Net. 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 

nr 61 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

/Uchwała Nr LVI.556.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Ad.23.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Druk Nr 13/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi załącznik nr 63 do niniejszego 

protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że przedmiotowa uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. Gmina Darłowo przekazuje Skarbowi 

Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe Nadleśnictwo Karniszewice 

nieruchomości położone w obrębach:  

Boryszewo działka nr 37/1,  

Boryszewo działka nr 43,  

Boryszewo działka nr 74, 

Dąbki działka nr 181/6. 

Skarb Państwa Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe przekazuje Gminie 

Darłowo nieruchomości położone w obrębie ewidencyjnym Bobolin i sa to działki nr 183/46, 

183/44, 15/8 oraz 15/9. Nieruchomości nabyte od Skarbu Państwa w Bobolinie zostaną 

przekazane na utworzenie drogi dojazdowej do morza oraz zostaną wykorzystywane na cele 

rekreacyjne. W zamian za nabyte nieruchomości Gmina przekaże tereny na poprawę 

gospodarki leśnej i są to tereny leśne.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi 

załącznik nr 64 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi załącznik nr 65 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi załącznik nr 66 

do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

/Uchwała Nr LVI.557.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.24.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku. Druk Nr 14/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku stanowi załącznik nr 68 do 

niniejszego protokołu/  

 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym, art. 266 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o 

finansach publicznych w związku  z uchwałą Nr IX/49/2011 Rady Gminy Darłowo z dnia 15 

czerwca 2011 roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu                     i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo za 

pierwsze półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez 

samorządową instytucję kultury za pierwsze półrocze, Rada Gminy Darłowo uchwala, co 

następuje: 

 

§ 1. Przyjmuje się informację Wójta Gminy Darłowo o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Darłowo za pierwsze półrocze 2022 roku. 
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§ 2. Przyjmuje się informację Wójta Gminy Darłowo o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2029 za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 

§ 3. Przyjmuje się informację o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 

instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Darłowo. 

 

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uzasadnienie: 

 

Zgodnie z art. 266 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 1725) Wójt Gminy Darłowo przedłożył Radzie Gminy Darłowo 

informację    o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo za pierwsze półrocze 2022 

roku, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 

lata 2022-2029 za pierwsze półrocze 2022 roku oraz informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku, które 

sporządzone zostały                w zakresie i formie określonej w uchwale Nr IX/49/2011 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Darłowo za pierwsze półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego przez samorządową instytucję kultury za pierwsze półrocze.   

W związku z powyższym przedkłada się projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Przewodniczący powiedział, że sprawozdanie szczegółowo było analizowane na 

komisjach rady w dniu 23 września 2022 roku. 

 

 Pan Przewodniczący oddał głos pani Sekretarz w sprawie przedstawienia opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu.  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przekazała głos Pani 

Skarbnik.  

 

Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo przedstawiła uchwałę nr 50-

25/5/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 13 

września 2022 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Darłowo 

informacji                             o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo za pierwsze 

półrocze 2022 roku.  

 

Na podstawie art. 13 pkt 4 w zw. Z art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 

roku o regionalnych izbach obrachunkowych w związku z art. 266 ust. 1 ustawy z dnia 27 

sierpnia 2009 roku o finansach publicznych – Skład Orzekający Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej w Szczecinie w osobach: Marcin Binaś – Przewodniczący, Jolanta Kuźmicka 

– Członek, Marek Dulewicz – Członek, pozytywnie opiniuje informację o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Darłowo za pierwsze półrocze 2022 roku.  

 

/Uchwała Nr 50-25/5/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 13 

września 2022 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Darłowo informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo za pierwsze półrocze 2022 roku stanowi załącznik nr 69 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, że wykonanie dochodów i wydatków zamyka 

się następującymi kwotami: na planowane 68 133 692 zł wykonano 33 508 045 zł co stanowi 

49,17 %. Po stronie wydatków wykonaliśmy 36,85 %. Planowane dochody na koniec 

pierwszego półrocza zamykały się kwotą 82 551 534 zł a wykonanie 30 418 494 zł. Budżet 

zamknął się nadwyżką na koniec półrocza w kwocie 3 089 550 zł.  

 

/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 

pierwsze półrocze 2022 roku stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu/  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 

2022 roku stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze 

półrocze 2022 roku: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  
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podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 

instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 

/Uchwała Nr LVI.558.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 

2022 roku stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.25.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Darłowo”. Druk Nr 15/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Darłowo” stanowi załącznik nr 73 do niniejszego 

protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że inicjatywa podjęcia uchwały 

wynika z wezwania prokuratury jakie Gmina otrzymała. W dniu 30 sierpnia bieżącego roku 

pismem Prokuratura wezwała Radę Gminy Darłowo do uchylenia uchwały Nr XX.216.2020 

Rady Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo ogłoszonej w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. Prokuratura stwierdziła, że 

podjęta uchwała uchwaliła zarówno Lokalny program edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży, jak i jednocześnie Regulamin regulujący zakres i zasady udzielania wsparcia, 

czym nie dochowano ustawowego terminu uchwalania tego rodzaju materii i naruszono 

prawo.  

Wobec powyższego przedkłada się na dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół 

podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Darłowo.  

W § 2 przedmiotowej uchwały wprowadzono zapis iż traci moc uchwała Nr 

XX.216.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia 

Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie 

Darłowo zmieniona uchwałą Nr XLIX.495.2022 rady Gminy Darłowo z dnia 22 kwietnia 

2022 roku.  

To w związku z wezwaniem Prokuratury Rejonowej w Sławnie. Wobec powyższego 

wnosi się o podjęcie przedmiotowej uchwały.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady powiedział, że od lat ta uchwała u nas 

funkcjonowała. Prokuratura dopatrzyła się, że należy rozdzielić. 

 

Pani Sekretarz powiedziała, że chodzi o to, aby rozdzielić program od regulaminu. Na 

obecnej sesji podejmujemy sam program.  

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Darłowo” 

stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pani radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

powiedziała, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Darłowo” stanowi załącznik nr 75 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Darłowo”: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji uzdolnionych 

dzieci i młodzieży szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Darłowo”. 

 

/Uchwała Nr LVI.559.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia „Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Darłowo” 
stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Ad.26.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Darłowo.                           

Druk Nr 16/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Darłowo. Pani Sekretarz powiedziała, że przedstawi tu dwie najważniejsze zmiany 

jakie zostały dokonane.  

W rozdziale 4 regulaminu dodatek funkcyjny: 

§ 9 ust. 1. Nauczycielowi, któremu powierzono stanowisko dyrektora, przyznaje się 

dodatek funkcyjny. 

 ust. 2. Dodatek funkcyjny przysługuje także nauczycielowi, któremu powierzono 

obowiązki kierownicze w zastępstwie.  

Tabela dodatków funkcyjnych:  

Dyrektor szkoły otrzymuje wysokość dodatku funkcyjnego (zł) w kwotach 1400-2000.  

Wicedyrektor szkoły w kwocie od 700 do 1000 zł.  

Kolejna zamiana: dodatek funkcyjny z pozostałych tytułów wymienionych                                   

w rozporządzeniu, przyznaje się również wychowawcy klasy oraz nauczycielowi 

opiekującemu się oddziałem przedszkolnym. Pani Sekretarz powiedziała, że w poprzedniej 

uchwale było to 300 zł, natomiast w tej uchwale proponuje się 350 zł.  

Pozostałe regulacje prawne w tym regulaminie nie zostały zmienione, wobec czego 

przedkłada się proponowany projekt uchwały i wnosi do Rady o podjęcie.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 78 do niniejszego 

protokołu/ 

 

 

Pani radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

powiedziała, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Darłowo: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Radna Joanna Lach na podstawie art. 25a ustawy o samorządzie gminnym nie brała 

udziału w głosowaniu.  

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Darłowo. 

 

/Uchwała Nr LVI.560.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 80 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.27.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2022
LVI 

                                                                         

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie, na okres 3 lat, części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo, oznaczonej numerem geodezyjnym 33/2 o powierzchni 49 m
2
 położonej w obrębie 

ewidencyjnym Dąbki. Dzierżawa będzie ustanawiana na cele handlowo-usługowe.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

 

/Uchwała Nr LVI.561.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.28.  

Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 18/2022
LVI 
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/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska Sekretarz Gminy Darłowo przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Pani Sekretarz powiedziała, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo, oznaczonej numerem geodezyjnym 286 o powierzchni 1,21 ha, położonej w obrębie 

ewidencyjnym  Sulimice i jest to dzierżawa na cele rolne.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że 

opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

 

/Uchwała Nr LVI.562.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Ad.29.   

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 

rok. Druk Nr 19/2022
LVI

 

 

/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi 

załącznik nr 90 do niniejszego protokołu/  

 

Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo przedstawiła projekt uchwały wraz                                  

z uzasadnieniem. Pani Skarbnik powiedziała, że w wyniku zmian w budżecie proponuje się 

zwiększyć dochody i wydatki z tytułu środków otrzymanych czy to od Wojewody czy z 

Ministerstwa Finansów. Zwiększamy środki z tytułu:  

1. Środki z Funduszu Pomocy Ukrainie. Tutaj otrzymaliśmy środki na zakwaterowanie i 

na wyżywienie, na nadanie numeru PESEL, na dodatkowe środki na oświatę w 

ramach pomocy Ukrainie i środki na zasiłki rodzinne w ramach pomocy Ukrainie.  

2. Zwiększamy również na Granty Sołeckie dla sołectw Sulimice i Sińczyca 30 000 zł. 

3. Środki otrzymaliśmy z Ministerstwa w ramach subwencji oświatowej dla nauczycieli 

na podwyżki wynagrodzeń stażystów i kontraktowych w kwocie 35 368,00 zł.  

4. Otrzymaliśmy również w ramach subwencji oświatowej środki dla specjalistów  

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych w kwocie 

126 748,00 zł.  

5. Środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID na wypłatę dodatków węglowych 

3 366 000,00 zł. 

6. Środki na przeciwdziałania alkoholizmowi z Urzędów Skarbowych 47 260,48 zł.   

7. Zwiększamy dochody i wydatki na wywóz odpadów komunalnych 900 000,00 zł.  

8. Środki niewygasające, które nie zostały wykorzystane za ubiegły rok 217 058,36 zł.  

 

Zmniejszamy wydatki na zadaniu inwestycyjnym „Modernizacja świetlic wiejskich” między 

innymi tam była modernizacja centralnego ogrzewania o kwotę 300 000,00 zł oraz na 

zagospodarowaniu przestrzennym zmniejszamy z wynagrodzeń bezosobowych o kwotę 

25 000,00 zł, i przeznaczamy je na wydatki w kwocie 502 034,00 zł skierowane na:  

1. Promocję Gminy Darłowo 20 000,00 zł.  

2. Budowę wiaty w Krupach 25 000,00 zł.  

3. Usługi melioracyjne 30 000,00 zł. 

4. Monitoring w Wiciu 15 000,00 zł.  

5. Ogrodzenie placu zabaw przy świetlicy w Gleźnowie 12 000,00 zł.  

6. Dodatkowe środki do Grantów Sołeckich Sińczyca na zadanie „Ważka – pracownia 

Ceramiki i Rękodzieła” o kwotę 6 525,00 zł oraz Sulimice na zadanie „Budowa miejsc 

spotkań i integracji” o kwotę 7 509,00 zł.  

7. Na Remonty dróg proponuje się zwiększyć o kwotę  200 000,00 zł.  

8. Dostawę o montaż przystanku oraz utwardzenie placu w Sińczycy 10 0000,00 zł.  

9. Wykonanie zjazdu z drogi powiatowej na drogę gminną w m. Rusko 15 000,00 zł.  
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10.  Renowacja rowów przydrożnych 20 000,00 zł.  

11. Zakup pionowego oznakowania dla miejscowości Kopań 10 000,00 zł.  

12. Zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 35 000,00 zł.  

13. Składki ZUS w administracji 46 000,00 zł.  

14. Dokumentacja projektowa na zadanie „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w 

Starym Jarosławiu” 50 000,00 zł. Głownie chodzi o wymianę źródła ogrzewania.  

 

Również były zmiany w funduszu sołeckim dla sołectw: Wiekowo, Dobiesław, Kopnica, 

Gleźnowo i Jeżyczki.  

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi załącznik nr 91 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Darłowo na 2022 rok: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok. 

/Uchwała Nr LVI.563.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok 
stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad.30.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Darłowo na lata 2022-2029. Druk Nr 20/2022
LVI

 

 

/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu/  
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Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo przedstawiła projekt uchwały wraz                                  

z uzasadnieniem. Pani Skarbnik powiedziała, że objaśnienia do wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2029. Przychody nie uległy zmianie. Rozchody również nie uległ 

zmianie. Dług Gminy nie uległ zmianie. Zwiększyły się dochody i wydatki jak w poprzedniej 

uchwale.  

Ponadto pani Skarbnik poinformowała, że uległy zmianie przedsięwzięcia i dodano na 

wydatki bieżące z przeznaczeniem na zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, gdzie 

nakłady będą wynosić 475 000,00 zł na lata 2022-2025. W tym roku planujemy około 25 

000,00 zł wydać a w innych latach na razie mamy po 150 000 zł. Wprowadzamy to w celu 

takim, że będzie to umowa wykraczająca poza rok budżetowy i aby podpisać taką umowę 

jako Gmina, to musimy mieć to ujęte w wieloletniej prognozie finansowej w 

przedsięwzięciach.  

Ponadto dokonujemy zmiany wydatków na zadaniu „Budowa Sali gimnastycznej przy 

Szkole Podstawowej w Dąbkach” w 2023 roku o kwotę 730 726,08  zł w związku z 

dodatkowymi robotami, gdzie nakłady wynoszą 13 389 362,11zł.  

Ponadto budżet po dokonanych zmianach w budżecie zamyka się po stronie dochodów 

w kwocie 96 617 570,85 zł, po stronie wydatków 89 817 602,85 zł, i zamyka się nadwyżką w 

kwocie 6 799 968,00 zł, którą już przeznaczyliśmy na spłatę kredytu. 

 

 

Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 

i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-

2029 stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-2029: 

 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2022-2029. 

 

/Uchwała Nr LVI.564.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Darłowo na lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Ad.31.  

Wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił.  

Pan Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad.  

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad. 32.  

Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad LVI Sesji Rady Gminy 

Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 

zamknął obrady o godzinie 11
20

 w dniu 29 września 2022 roku. 

 

Obradom przewodniczył: 

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 

             Grzegorz Hejno 

 

 

 

 

 

Sekretarz obrad:  

 

Radny Rady Gminy Darłowo 

 

Wiesław Moskwa  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Iwona Kowalska   
Kierownik Biura Rady 


